
Zápis z porady vedení konané dne 8. 2. 2016 

Přítomni: Novotná Buršíková, Regner, Dostál, Rebok, Křenek, Bartošek, Šrubařová, Malinka, 

Kohoutková, Vičar 

Omluveni: Matyska 

1. Kontrola úkolů  

– Evidence úkolů v SharePointu – při prvních pokusech byla agenda shledána poměrně 

složitá. Kolegium si vyzkouší podrobnější práci s dokumenty a úkoly. (další kontrola 

22. 2.)  

– Témata pro schůzku s LVT – Regner zatím neobdržel žádné náměty. Malinka navrhl 

spojit schůzku s workshopy o centrální správě. Křenek zdůraznil také důležitost 

neformálních setkání s LVT, měli by se jich účastnit všichni divizní.  

– Bezpečnostní směrnice – v současnosti probíhají jazykové korektury, budou 

dokončeny v průběhu týdne. Malinka zašle finální verzi kolegiu.  

– Posílení interní komunikace – Vičar s Regnerem zpracovávají v rámci O365 včetně 

uchopení marketingové části.  

– Překlad INETu do angličtiny – byl vybrán překladatel, Kohoutková pošle tajemnici 

informace o jeho postavení v rámci MU z hlediska personalistiky.  

 

2. Výjezdní zasedání 

– Do programového výboru byli zatím nahlášeni Hojačová, Vykopal a Burianová. 

Hlavní téma programu musí vzniknout na kolegiu, výbor bude následně pracovat na 

konkretizaci.  

– Proběhla diskuse o uchopení programu z hlediska, co od výjezdního zasedání 

očekáváme. Do čtvrtka pošlou členové kolegia návrhy Vičarovi, na příštím kolegiu 

proběhne diskuse. Regner vytvoří pro diskusi společný dokument v SharePointu.   

 

3. Různé  

– Dostál požádal divizní o přehled doktorských studentů v rámci jejich divize.  

– Dostál požádal všechny o nominaci excelentních výsledků do II. pilíře RIV. Dostál 

zašle přesnější specifikaci pojmu a požadavků pro tento pilíř.  

– Vičar informoval, že 15. 3. navštíví premiér KYPO. Jedná se o akci organizovanou a 

zaštítěnou NBÚ, nejde tedy o oficiální návštěvu MU, nebude se zde konat tisková 

konference.  

– Proběhla diskuse o uchopení e-learningu a možnostech spolupráce s ostatními HS. 

Schůzka divizních s ředitelem na toto téma proběhne koncem týdne.  

– Minulé úterý byla organizována exkurze sálů spojená s prezentací výpočetních aktivit 

Centra CERIT-SC a Národní gridové infrastruktury pro studenty NCBR (CEITEC). 

Účastnilo se cca 20 lidí. 

–  

 



– Rebok připravuje schůzku ohledně převzetí správy sálů po Rusňákovi. Schůzka bude 

zaměřena primárně na ujasnění činností, které by měl správce poskytovat. Výstup ze 

schůzky bude sloužit jako podklad pro výběr správného člověka.  

– Ve středu proběhne schůzka zástupců síťového oddělení se zástupci DIS na téma 

dalšího rozvoje systému BAPS. Budou diskutovány požadavky na další rozvoj za 

účelem minimalizace manuálních činností nutných pro jeho obsluhu. V návaznosti na 

to bude řešen případný budoucí vývoj BAPS (směřující buď k nové verzi systému, 

nebo ke hledání komerční alternativy).  

– RMU vyzvalo HS k zaslání příspěvků do výroční zprávy MU. Část o knihovnách 

zpracuje Bartošek, informační systémy Kohoutková, ústav jako vysokoškolské 

pracoviště připraví ředitel.  

– Kohoutková upozornila, že ve zprávě pro evaluaci chybí informace o rozvojových 

projektech, zkontroluje Dostál.  

– Kohoutková informovala, že proběhla schůzka na MŠMT o Matrice studentů. Koncem 

května bude vypsáno výběrové řízení na další období provozování matriky.  

– Jiří Kozel má zájem prezentovat na kolegiu GISové aktivity, navržena forma 

workshopu.  

– Kohoutková vyjádřila pochvalu pracovníkům z divizí Malinky a Reboka za spolupráci 

s kariérním centrem na portálu JobCheckIn.  

– Kohoutková informovala, že probíhá migrace terminálových serverů na Magion 2012, 

v této souvislosti jmenovitě děkuje Davidu Leškovi za jeho práci.  

– Vičar informoval, že na schůzce s odborem pro vnější vztahy zazněla pochvala našeho 

konferenčního systému. Vičar se sejde s Budíkem a prodiskutují možnosti cílené 

prezentace na dalším setkání s OVV.  

– Malinka informoval, že byl úspěšně nasazen pilotní provoz SafeQ na CPS. 

V souvislosti s tím vyjádřil poděkování všem zúčastněným, obzvláště pracovnicím 

provozně-ekonomické divize, Valentové a jejímu týmu a lidem z divize informačních 

systémů.  

– Malinka informoval o účasti na klubu ředitelů CESNET.  

o Bude vyhlášen Fond rozvoje CESNET, konkrétní výzvy budou vypsány 10. 2.  

o Byl pochválen projekt M. Bartoška, který pokračuje i po ukončení financování.  

o Byl vysloven záměr vytvořit 3 pracovní skupiny pro témata mimo IT:  

 dopad novelizace vysokoškolského zákona na studijní agendy 

 doručování do datových schránek a napojování na registry ČR 

 dopad zákona o zveřejňování smluv 

– Tajemnice znova zdůraznila nutnost rychlé přípravy veřejných zakázek, hlavně 

menších soutěží. Požádala divizní, aby do příštího týdne dodali P. Pištěkovi potřebné 

podklady na akce, které jsou již jasné.  

– Tajemnice požádala divizní o sdělení personálních kapacit na dohodách včetně počtu 

úvazků.  

 

 

 



 

Zapsala:                              Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                           Otto Dostál 

       Zástupce ředitele pro vědu a výzkum  


